
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Ne Üzerinde Birleşeceğiz? 

 

Haber:  

Eski Katar başbakanı ve dışişleri bakanı Hamad bin Casim, X platformunda 
bir tweet yayınlayarak şunları söyledi: Daha önceki tweetimde de belirttiğim gibi, 
bölgede son zamanlarda yaşananların birtakım sonuçlarının olacağı açıktır. Bu 
sonuçlar çeşitli yönlerde gerçekleşecek olup bunların arasında kardeş Suriye 
gibi bazı ülkelerin bölünmesi veya bu bölgeye uzun yıllar boyunca ağır bedeller 
ödetecek bir durumun dayatılması gibi planlar da yer almaktadır. Daha önce de 
söylediğim gibi, tüm bu sonuçların neticesinde ilk zarar görecek olanlar Körfez 
İşbirliği Konseyi ülkeleri olacaktır; bu nedenle bu gelişmeler ve sonuçlar 
konusunda kendi aralarında tek ve net bir vizyon üzerinde anlaşmaları 
gerekiyor. 

 

Yorum:  

Hamad bin Casim ve diğerleri, ister bölgedeki bölünme planları, ister Filistin 
meselesinin tasfiyesi, isterse diğerleri olsun bölgenin karşı karşıya olduğu 
tehlikelerin farkındadır ancak bu planları altüst edecek ve onları daha baştan 
yok edecek köklü çözümler düşünemiyor. Ülkesi bu planların ayrılmaz bir 
parçasıyken bunu nasıl yapabilir ki?! 

Nitekim o sözlerine şöyle devam ediyor: “Her zaman Körfez Birliği'nin 
gerekliliğine inanmış olsam da ancak ben, mevcut koşullar altında bu birliğin 
devam edebilmesi için, birlik üyeleri arasında ortaya çıkan anlaşmazlıkların 
çözümü ve kuruluş sözleşmesinin maddelerinin yorumlanmasında güç 
kelimesinin değil, kanun kelimesinin hakim olması gerektiğini düşünüyorum.” 

Dolayısıyla o, Müslüman ülkeleri Batı'nın bekçileri tarafından yönetilen 
kantonlara bölen Sykes-Picot sınırlarının mantığından hareket etmekte olup 
onu rahatsız eden şey ise, kendi ifadesiyle, üye ülkeleri iç işlerine müdahale 
edilmesinden korumak için bölünmenin pekişmesini amaçlayan bir yasanın 
kabul edilmesidir; oysa İngilizler tarafından ortaya çıkarılan Körfez İşbirliği 
Konseyi'nin, aslında gerçek bir birliğe ulaşmak amacıyla değil, sömürgeci 
hedefler için olduğu bilinmektedir. 

Şeyh Hamad'ın iddiasına göre kaygısı, “bu bölgeyi korumamız ve 
çocuklarımıza en iyi şekilde teslim edebilmek için tüm gücümüzle çalışmaktır.” 

Bu durumunuzda ne gibi bir iyilik var ey Körfez'in bugünkü ve yarının 
yöneticileri! Zira sizler, örnekliğini teşkil ettiğiniz alçaklığınız, zayıflığınız ve 
zilletinizle bırakın onların güçlenmesini, Amerika’yı memnun etmek için 
karınlarınızın üzerinde sürünüyor ve Amerika’nın ümmete karşı güçlenmesi için 
ümmetin servetlerini Amerika için harcıyorsunuz?!   



Katar'daki Amerikan El Udeyd Hava Üssü'nün geliştirilmesine milyarlarca 
dolar yatırım yapmanın çocuklarınıza ne faydası olacak? 

Müslümanları köleleştiren, ülkelerini sömüren, dahası onları sabah akşam 
doğrudan ya da dolaylı olarak üvey çocuğu Yahudi varlığı aracılığıyla öldüren 
bir devlete 4 trilyon Dolardan fazla para pompalamanın çocuklarınıza ne 
faydası olacak?! 

Genel olarak Müslümanlara, özel olarak da Körfez'deki halkımıza her türlü 
iyiliği getirecek olan sağlam yapı, Müslüman ülkelerdeki tüm bu varlıkları 
ortadan kaldırmak ve onları, ümmetin kararlarını birleştirecek ve enerjisini, 
yeteneklerini ve servetlerini sadece ümmetin olması için toplayacak saf ve 
muttaki bir Halifenin yönettiği tek bir varlık altında birleştirmektir; işte zaman 
Trump, rıza ve kabul için sürünerek gelecek ama hiçbir şey elde edemeyecektir. 

Evet, yazdığınız gibi “birlikte güç vardır” ama ne üzerinde birleşeceğiz? Bu, 
İslam ümmetinin içindeki muhlis birinin cevabını yanlış veremeyeceği temel ve 
önemli bir sorudur. 

 

Hizb-ut Tahrir Merkezi Medya Ofisi İçin Yazan 
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